
PROTOKOŁ NR 65/2004
Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 15 września 2004r.

W posiedzeniu udział wzięli:
a) czterech członków komisji (nieobecny Józef Bejnarowicz)
b) Grzegorz Grabowski – Wójt Gminy
c) Grażyna Chojnowska – Dyrektor GOK
d) Eugeniusz Dańczak – pracownik Urzędu Gminy

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad,
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,
3. Zatwierdzenie porządku obrad,
4. Podsumowanie obchodów Gminnego Święta Plonów,
5. Podsumowanie przebiegu żniw na terenie gminy,
6. Sprawy bieżące.

Ad 1-3

Po  stwierdzeniu  prawomocności  obrad  Komisja  jednogłośnie  przyjęła  protokoł  z
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad. 

Ad 4

Na Gminne Święto Plonów powiadomione były wszystkie sołectwa (20) i  ustalone
zostały dowozy autobusowe (dwukrotne)  z każdej miejscowości naszej gminy.

I. Do konkursu wieńców dożynkowych swój udział zgłosiły następujące sołectwa:

1. Dębnica Kaszubska          -  I m-ce
2. Motarzyno                       -  III m-ce
3. Dobieszewo
4. Podole Małe                     - IV m-ce
5. Dobra                                - II m-ce
6. Gogolewo         
7. Skarszów Górny - Dolny
8. Podwilczyn
9. Żarkowo                            - IV m-ce

II. Do konkursu chleba:

1. Motarzyno           - III
2. Dębnica Kaszubska  - I
3. Dobra                  - II
4. Podole Małe        - IV
5. Żarkowo              - IV
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6. Niepoględzie
7. Jawory

III. Do konkursu Baba – Chłop:

1. Betlej Barbara  Budowo        - I
2. Szumski Mirosław Dobieszewo – I
3. Hryckowian Teresa  Podole Małe
4. Rączka Urszula   Motarzyno
5. Stenka Jan   Podole Małe
6. Betlej Zbigniew  Budowo

Organizacja dożynek była prawidłowa i komisja stoi na stanowisku aby każdego roku
ta impreza była organizowana w poszczególnych sołectwach.
Komisja wnioskuje, by zrobić zebranie sołtysów i rad sołeckich w Gminie celem wyjaśnienia
tak małego zaangażowania się  sołectw w Gminnym Święcie Plonów. Uważamy, że część
sołectw nie doceniła pracy rolników naszej gminy, nie mniej starają się pozyskiwać środki na
inne imprezy organizowane w sołectwach. Brak konsolidacji sołectw naszej gminy sprawiło,
że organizowane Święto Plonów ma pewien niedosyt (brak wieńców dożynkowych, chlebów i
udziału w konkursach), a przecież jesteśmy gminą rolniczą gdzie zaangażowanie winno być
duże.
Pani Dyrektor GOK stwierdziła jeszcze, że Gogolewo samowolnie wzięło z Podola Małego
dekoracje,  które  zostały zniszczone.  Komisja  wnioskuje  do Wójta  aby podziękowano tym
sołectwom, które brały udział w Święcie Plonów i tym samym doceniły pracę społeczności,
która stara się kultywować tradycje i rozwijać kulturę w środowisku.

Ad. 5

Podsumowanie przebiegu żniw na terenie gminy przedstawił Eugeniusz Dańczak.
Pan  Dańczak stwierdził,  że  żniwa  na  terenie  gminy należy podsumować  dwuwarstwowo.
Chodzi  o  to,  że  są  gospodarstwa  duże  doinwestowane  gdzie  jest  sprzęt  i  żniwa
przeprowadzono dosyć sprawnie i w czasie. W tych gospodarstwach dochód będzie dobry.
Natomiast  jest  znaczna  część  gospodarstw  małych,  nie  doinwestowanych  gdzie  jest  brak
funduszy na prawidłową formę doinwestowania pól by zbiory były dobre. Gospodarstwa te
nie mają sprzętu do zbioru zbóż a przy niesprzyjających warunkach pogodowych zbiór zostaje
pomniejszony i jest gorszej jakości. Pan Dańczak stwierdził, ze jest to też wynikiem braku
dobrej polityki rolnej naszego państwa.
W gminie mamy 503 gospodarstwa rolne o areale globalnym uprawowym 13200ha. 
Zboża na terenie gminy zostały skoszone, pozostały jeszcze łubiny i gryka.
Średniej  uzyskanych plonów jeszcze nie można określić.  Będzie to możliwe po uzyskaniu
danych z GUS-u.

Ad 6

 W sprawach bieżących Pan Dańczak przekazał, że nasza gmina została zgłoszona do
akcji scalania gruntów, do Marszałka Województwa Pomorskiego.
Przedstawił  także  plan  nabywania,   zbywania  i  zamiany nieruchomości  na  terenie  gminy
Dębnica kaszubska.  Plan dotyczy działek,  nieruchomości  zabudowanych i  dróg gminnych,
które  chce  przejąć  Nadleśnictwo  Łupawa (droga  od  mostu  w Jamrzynie  do  cmentarza  w
Dobieszewie, w Podolu Małym itp.).
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Komisja Plan opiniuje pozytywnie, nie mniej należy w akcie notarialnym zaznaczyć, że z tych
dróg mogą korzystać wszyscy potencjalni użytkownicy i mieszkańcy.

Na tym protokoł zakończono.
                                                                                                              Przewodnicząca 
                                                                                                Komisji Rolnictwa,
Budownictwa
                                                                                                       i Rozwoju Gospodarczego

                                                                                                              /-/  Urszula Rączka
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